
PROTOKOL Nr XXV20|6

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 15 malca 2015 r.
w sali OSP w Rybnie pod pEewodrdctwem

Pana Andueia Komackiego - Prz ewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakofczono o godz.14:50

Stan osobowy Rady - 15 Radnyc[

W obradach bierze udzial 15 Radnych

- lista ob€cnosci stanowi zal4cznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy
2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy
3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy
4.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny
s.Radni Rady Powiatu Dzialdowskiego: Pani Magdalena Anczykowska
6.Pani Dorota Zielifska - - Kierownik GOPS w Rybnie
7.Pani Beata Drzewirlska - SPG ZOZ w Rybnie
8.Pan Piotr Kardela - doradca Wojewody Warmiisko-Mazurskiego, pracownik
naukowy IPN
g.Soltysi - lista obecnosci stanowi zalecznik do protokolu
l0.Mieszkafcv

Ad.1 i 2 Otwarcie 6esii i etwi€rdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XXI sesji Rady cminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Andrzej Komacki

Przewodniczqcy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwierdz& Ze po

sprawdzeniu listy obecno6ci, na sali znajduje sie 15 Radni co stanowi kworum do

podeimowanid prdwomocnych uchwal.

Ad,3, Ustalenie porz4dku oblad,

Wiceprzewodniczqcy Rady przedstawil porz4dek dzien_ny obrad.

l.Otwarcie sesii.
2.Stwierdzenie prawomocno6ci oblad.
3.Ustalenie porz4dku obrad.
 .Przyjgcie protokolu z XX sesii Rady cminy.
s.Sprawozdanie miEdzysesyine W6ita cminy Rybno.
6.Wyklad dr Piotra Kardeli - doiadcy Woiewody Warmirisko-Mazurskiego, pracownika
naukowego IPN.
T.Wrfczenie stypendi6w naukowych.
8. Sprawozdanie:
1) z realizacli Gminnego Programu Przeciwdzialania Prz€mocy w Rodzinie oraz Ochrony
Ofiar Pzernocy w Rodzinie na lata 20142016 w roku 2015,
2\z rc lizacji zadaft z zakresu wspierania rodziny i pieczy zastgpczei za rok 2O,.S otaz
potrzeb zwi4z nych z realizaciE zadari w Gminie Rybno,
3) z dzialalno6ci Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie w 2015 roku.



9.Sprawozdanie z dzialalnoSci Samodzielnego Publi(znego Gminnego Zakladu Opieki
Zdrowotnei w Rybnie,
10. Podigcie uchwal w nastgpui4cych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Plognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201G2022,
2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rol
3) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 6ciek6w,
4) ustalenia przebiegu niekt6rych dr6g gminnych cminy Rybno,
5) wysoko6ci stawek oplat za zajecie pasa drogowego na cele niezwiqza e zbtdow4,
pEebudowa, lemonted! utrzymaniem i ochron4 dr6&
6) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowl' Miejscowo6ci Gr4dy,
7) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Mieiscowoki Rybno,
8) zatwierdzenia Planu Odnowy Mieiscowo6ci Gronowo,
9) zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzielnego Publicznego
Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie,
10) prziecia ,,Progamu profilaktyki zdrowotnei w zakresie profilaktyki zalaZef wir:usem
brodawczaka ludzkiego HPV na lata 2015-2020 dla cminy Rybno",
11) prziecia pro$amu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnosci zwierz4t na terenie Gminy Rybno w 2016 roku,
12) utworzenia Szkoly Muzycznej I stopnia w Rybni,
13) zmiany uchwaly w sprawie zasad przyznawania i wysokodci diet mdnych.
11.Wolne wnioski i zap'.tania.
l2.Zamknigcie obrad.

Kierujec nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porz4dku obrad.

Wnioski o zmiane polzQdku obrad sesji wnie6li:

Przewodnicz4cy Rady Gminy - Pan Andrzej Kornacki:

- w pkt 10 - zdjgcie z porzqdku obiad- w ppkt 12 - projektu uchwaly w sprawie Lrhuorzetrit

Szkoty Muzlcznej I stopnia 70 RlJbnie; wptowadzenie w niniejszym ppkt projektu uchwaly w

Eprawie zmianv ucht\aly u sprawie okreqlenia krytei6u nabotu do publicznego przedszkola oraz

oddzitl6r0 prz! szkolach podstauo tych na dngim etapie post1powania rcb ta.yjtggo ofiz

doLltflent6w niezwdnlJch do potwierdania tych kryteri6w.

Wigcej wniosk6w w sprawie zmiany porzqdku obrad nie wniesiono.

Po czy,rn poddal pod glosowanie proponowane zmiany porz4dku obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radlych w obecno6ci 15

Radnych glosami:

-.,24 - L5

' ,,Ptzeciw' - 0

- ,,wstrrymuilcych sig" - 0

przyjgla proponowane zmiany porzldku obrad

Nastepnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.
Rada Gminy w glosowaniu iawrrjrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obe.nosci 15

Radnych glosami:



-,,2a" - 15

- -Ptzeciw'-0
- ,,wstizymuiqcych sie" - 0

ptzfitla porzldek obrad XXI sesii Rady cmin, kt6ry po otwarciu sesji stwierdzeniu

prawomocnosci obrad i przedstawieniu porz4dku obrad jest nastgpui4cy:

4,Przyi€cie protokolu z XX eesii Rady Gminy.
5.Spiawozdanie mitdzyeeslne W6ita Gminy Rybno.
6,Wyklad dr Pioha Kardeli - doradcy Woiewody Warmiisko-Mazuiskiego, pracownika
naukowego IPN.
T.Wreczenie stypendi6w naukowych,
8, Sprawozdanie:
1) z realizacii Gminnego Programu Paeciwdzialania Puemocy w Rodzinie oraz Ochrony
Ofiar Pzemocy w Rodzinie na lata 2014,2016 w roku 2015,
2lz rc^lizacii zadafi z zakresu wspierania iodziny i pieczy zastep.zei za rok 2OlS oez
potrzeb zwi4zanych z realizaci4 zadai w Gminie Rybno,
3) z dzialalno5ci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Rybnie w 2015 roku.
9.Sprawozdanie z dzialalno6ci Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki
Zdrowotnei w Rybnie.
10. PodiFcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201G2022,
2) zmian w budZecie Gminy Rybno na 2016 rok,
3) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 6ciek6w,
4) ustalenia przebiegu niekt6rych dr6g gmimych Gminy Rybno,
5) wysokoSci stawek oplat za zajgcie pasa drogowego na cele niezwiqzane z budow4,
przebudowE, remontem, utrzymaniem i ocfuonA dr6&
6) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci Grqdy,
7) zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowosci Rybno,
8) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowoki Gronowo,
9) zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznej Samodzietrego Publicznego
Gminnego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rybnie,
10) plziecia ,,Plogramu profilaktyki zdrowotnej w zakesie profilaktyki zalazei wir:usem
brodawczaka ludzkiego HPV na lata 2016-2020 dla Gminy Rybno",
:11) prziecia plogramu opieki nad zwierzetami bezdomn)'rni oraz zapobiegania
bezdormosci zwierzEt na terenie Gminy Rybno w 2016 roku,
12) zmiany uchwaly w sprawie okre6lenia kryteri6w naboru do publicznego pzedszkola
oftz oddziaL6w przy szkolach podstawowych na drugim etapie postepowania
rekrutacinego oraz dokument6w niezbednych do potwierdzania tych kryteri6w,
13) zmiany uchwaly w sprawie zasad przyznawania i wysokosci diet radnych.
I1.Wolne wnioski i zapytania.
l2.Zamkniecie obrad.

Ad.4. Prryi€cie protokolu z XX sesii Rady cminy.

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sig do Rady o zablanie glosu w sprawie protokolu z XX sesji

Rady Grniny.

Uwag do protokolu nie wniesiono.



Pan Andrzej Komacki - PrzewodniczEcy Rady poddal pod glosowanie protok6l z XX sesji

Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu iawn5mr na ustawowy sklad Rady 15 Radaych w obecno6ci 15
Radnych, glosami:
- 75 - ,,2 ",
- 0 - ,,pfteciw"
- 0 -,,wstrzymuiacych sig"
protok6l z )(X sesii przyigla.

Ad.s.Sprawozdarrie migdzFesyine W6ita cminy Rybno.

Przewodrricz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do W6jta Gminy o przedstawienie

Radzie sprawozdania z dzialalno6ci miedzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zalacznik do protokolu.

Pytai do sprawozdania nie wniesiono.

Ad.6.Wyklad dr Pioha Kardeli - dorad.y Woiewody Warmifisko-Maz urskiego,
pracov.'nika naukowego IPN.

Pan dr Pioh Kardela wyglosil prelekcie poswjeconE ,,Zohierzom Wyltqtym".

Ad.T.Wrgczenie stypendi6w naukowych.
Uroczystego wreczenia stypendi6w dokona.li W6jt Gminy Rybno - Pan Tomasz
Wegrzynowski, Przewodniczqcy Rady Gminy - Pan Andrzei Komacki omz dyrektorzy
poszczeg6lnych szk6l. Moment wreczenia stypendium zostal utrwalony pami4tkowe
fotografi4.
Stypendiami naulowymi zostali wyroznieni:
l.Marta Hoffmann
2.Julia Aleksandrowicz,
3.Mateusz Budziriski,
4.Jalub Tara,
s.Marta Rozentalska,
6.Amelia Chlrzltrska,
7.Anna Orzechowska,
8.Agata Karbowska,
g.Emilia Stepnowska,
l0.Paulina Chyliriska,
ll.Karolina Pieper,
l2.Aleksandra Zawadzka,
13.Julia Gurgielewicz,
14.Agata Szczeparlska,
l5.Aleksandra Mederska,
16.Damian Orzechowski,
17.Kinga Monczkowska,
lS.Marlena Kliniewska,
19.Daria Slaw iska,
20.Agata RogoZynska,



2l.Natalia Kleist,
22.Kinga Wemei.

Nastepnie Pani Magdalena Anczykowska zlozyla gtatulage wszystkim st,?endystom'

W6jt - Pan Tomasz WgSlzynowski, Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Komacki oraz

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tan wrgczyli soltysom z oka4i dnia ich Swieta

pamiQtkowe dyplomy.

O god,z. 77:40 do godz. 12:05 Ptzewodricz4cy Rady - Pan

pserwe w obradach Rady. Po przerwie Rada przyst4Pila do

sesji.

Ad.8. Sprawozdanie:
izacii Gminn Pzeciwdzialania w Rodzinie

Ofiar Przemocv w Rodzinie na lata 2011L2m5 w loku 2015

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lat a m7+2016 w rckn2015 Pzedstawila Pani

Dorota Zieliriska-Kierownik GOPS w Rybnie.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik do prctokolu.

Po czym Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje nad sptawozdaniem
Glos zabrali:
Radny - Pan Pioh Gurgielewicz: ,,czy w ptzypadktt zamlnigcia niebieskiej ka*y sltuacja
rodziny jest monitorowara? Czy istnieje na naszym terenie problem z narkotykarni?"

Kierownik GOPS - Pani Dorota Zieliiska: ,,zarnkniecie niebieskiej ka*y nie Poci4ga za sob4

obowiazku monitorowania sytuacji w danej rodzinie. Nie nuiejiednak w Przeci4gu P6l roku

tam, gdzie taki problem istnial jest monitorowany.
Nie mielismy sygnal6w,2e iskfej problem z narkotykani."

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kofiracki: ,,czy problern przemocy poglgbia sig czy

obserwuje sie poprawg?"

Kierownik GOPS - Pani Dorota Zieliiska: ,jest problem zloZony, iedn*ze coftz czekiei daje

sig zauwazyi wieksz4 Swiadomos{ os6b skrzywdzonych."

Wigcej pytai nie wniesiono.

2)z realizacii zadari z zalresu wspierania rodziny i pieczv zastepczei za rok 2015 oraz
potlzeb zwi4zany.h z realizacj4 zadafr w Gminie Rvbno
Sprawozdanie z reali zacji zadart z zakresu wsPierania rodziny i Pieczy zastepczei za rck 20'15

otuzpotrzeb zwi4za ydn z rcaliza4| zadafw Gminie Rybno przedstawila Pani Dorota

Zieliiska-Kierownik GOIrS w Rybnie.
Sprawozdanie stanowi zalqcznik do Protokolu.

Andrzej Komacki zarzedzil

kolejnego punltu porzadku



Po czym Ppewodniczqcy Rady otworzyl dyskusje nad sprawozdaniem.
Glos zabrali:
Radny - Pan Pioh Gurgielewicz: ,,ze sptawozdania wynika, Ze mamy jednego asystenta
rcdziny."

Wiecej pytari nie wniesiono.

3) z dzialalno6ci Gminnego O6rodka Pomocy Spolecznei w Rvbnie w 2015 roku
Sprawozdarie z dzialalno6ci Gmirmego O6rodka Pomocy Spolecznej w Rybnie w 2015 roku
przedstawila Pani Dorota Zielifska-Kierownik GOPS w Rybnie.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Po czym Przewodnicz4cy Rady otworzl dysku,gjg nad sprawozdaniem.
Glos zabrall
Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewskit ,, z :awagi na krytedun dochodowe osoby,
kt6re nie ohzymaly do tej pory pomocy z Bantu Zywnoki otrzyrnaiq j4?"

Kierownik GOPS - Pani Dorota Zielirlska: ,,Bank Zywftoi.i aW trzymat sie 6ci5le tego
wymogu. Mozna ta pomoc4 objad wiekszE ilost os6b ale za to placi sie do Banku Zywnosci.
Nie planuje sie poszerza.rria krggu os6b uprawnionych do tej pomocy. Osoby, kt6re w
minionej edycji nie zakwalifikowaly sig, bgde mialy pierwszeistwo.

Wiecej pytan nie wniesiono.

Ad.g.Sprawozdanie z dzialalnosci Samodzielnego Publicznego Gminneso Zakladu
Opieki Zdlowotnei w Rvbnie
Sprawozdanie z dzialaliodci Samodzielnego Publicznego Gminnego Zaktadu Opieki
Z&owotnei w Rybnie w zastgpstwie Dyrektora SPG ZOZ pzedstawila Pani Beata
Drzewirlska - pracowniLk SPG ZOZ.
Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.
Po czym Przewodnicz4cy Rady otwotzyl dyskusje nad spra$/ozdardem.
Glos zabrali:
Radny - Pan Dariusz Karbowski wskazala na kolejki pacjent6w, kt6rzy wyczekuj4 od
wczesnych godzin ramych, aby m6c zarejestrowaa sie do konkletnego lekarza.
,,Czy podejmowane sE jakie6 kroki w tym kierunku, aby zmienit te sytuacje?"

Pani Beata Drzewifiska - pracownik SPG Zozwskazala, Ze rie /::rozna zabronia paqentom
stania pod budynkiern przychodni od wczesnych godzin rannych. Podkre6lil, iZ pacjenci
maja zapewniony pehy dostep do podstawowej opieki zdrowotnej. Ponadto wszyscy
pacjenci nie mog4 zostaC iednocze6nie zalejestrowani do jednego lekarza.

Soltys wsi Rybno - Pan Heruyk Wisnieu/ski: , jaki znaczenie przy 'tbieganiu sig do lekarza
ma deklaraqa przypisujqca pacjenta do konkretnego lekaEa?"

Pani Beata Drzewiriska - pracownik SPC ZOZwskazal, i sana d.eklaracja przypisujqca
pacjenta do konkrehego lekarza , nie m6wi o tym, ie musi bya pniety przez tego akdat

Wiceprzewodniczqcy Rady - Palr Dariusz Ta:o' ,,czy place lekarzy zaleZq od iloSci
przietych pacjent6w?"



Pani Beata Drzewiiska - pracownik SPG ZOZ wvjairula, i wysokos( w)'na#odzenia

lekarza t^ynika z umowy o praca bqdZ umowy cywilnoprawnej.

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Roman Jaroszewski: ,,m6wi Pani, ze mamy Pehry dosteP do
lekarza. Moie Pani to tak pojmuje, ja mysle inaczej. Jezeli lecze sie u Pani d! Tatrek, to chce

do niej chodzif a u Pana dr Podsiadlo bylem tylko raz i wiecei nie P6jde Wole p6j6a do
Kaczmarka. IdEc do lekalza chca uzyskac pomoc fachowq. Wszyscy chodz4 do Pani dr
Tatarek, Pana dr Wysoki6skiego a do Pana dl Podsiadlo tylko wtedy, gdy Potrzebna jest

recepta,"

Pani Beata Drzewiriska - pracownik gPG ZOZ:. ,,wszyst:y pacjmci nie mogq dostad sie do
Pani dr Tatatrek. Pan w tym momencie podwaia kompetencje Pana dl Podsiadlo".

Radny -- Pan Dariusz Karbowski: ,,cala rozrnowa m6wi o tym, 2e cos jest nie tak w tym
Osrodku, prosze o interwencie Panie W6jcie."

Wiecej pytari nie wniesiono.

Ad.10. Podi€cie uchwal w naetepui1cych 6prawa.h:
I) zmianv Wieloletniei Prosnozv Finansowei Gminv Rvbno na lala 2016-2022
Pzewodniczacy Rady poprosil o wiasnienia Pani4 Zdzislawg Kanicz Skarbnik Gminy.

Pari Zdzislawa Kanicz wskazala i-2: do material6w, kt6re Radni wcze6niei otrzymali,

dochodzi jeszcze jedna inwestyqa w kwocie 128 289,00zL Zaszly zmiany, dla GOP9u

otrzymali6my decy4g w wysoko6ci 64287,0021, po stronie zwiekszenia i zrmiejszenia. W

zal4czniku Nr 2 dotycz4cym przedsigwziga kwota, kt6ra zostala zmniejszona, jezeli chodzi o

inwestycje pizebudowa drogi gminnej w Koszelewach, zostaraprzeniesiona na 2017 rok.

Nastepnie Przewodniczqcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji przez

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Grrriny Rybno - Pana

Piotra Gurgielewicza. Radny - Pan Piotr Gulgielewicz poinformowa, Ze komisie stale na

wsp6liym posiedzmiu dnia 11 marca br. pozyt'.wnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Glos w dyskusji zabrali:

Radny - Pan Piotr Rydel:,, Panie W6jcie slyszy sig, 2e w Gralewie - Staqi ma powstaC

oczyszczahia plzydomo\ /a, tam znajduja sie wodociegi i pompy. Kto bgdzie sprawowal

nadz6r na tym, aby te nieczystosci nie przedostaly sie do ujgci, z kt6rego pobierana jest

woda. Jeieli cho&i o inwestyqe budowe kurnik6w, to tam sE poklady piasku, 2ebySmy nie

popehfli ttedu w tym zalresie."



W6jty - Pan Tomasz Weglzynowski: ,,jezeli chodzi o oczyszczaltie przydomowq,

inwestorem jest Gmina Rybno, odPowiedzialnosa r6wniei bierze na siebie Gmina Rybno. W

sprawie kumik6w odpowiern pismem.

Wiecej pytari nie wniesiono. Przewodniczqcy Rady zarnknql dyskusje. Po odczytaniu

projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowariu iawnjrm na uetawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosarni:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,ptze.iw"
- 0 - ,,wstrzymui4.ych siF"
podiela uchwalg Nr )O(/f5/f6 w sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei na

lata 2076-2022,

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2016 rok
Ptzewofficz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji ptzez Pftewodnicz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno - Pana Pioha Gurgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 2e komisje stale na wsp6lnym posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozlt}.r,\,'rie zaopiniowaly projekt uchwaly .

Przewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusje.

Pytarl nie wniesiono. Przewodniczqcy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jarlrnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, gloeami:
- LJ -,,Za ,
-o - ,,ptzeaiw"
- 0 -,,wskzyrnuj4cych sig"
podigla uchwalg Nr Xxl76ll6 w eptawie zrnian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

3) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 6ciek6w
Ptzewoficz4cy Rady poprosil o plzedstawienie opinii komisji przez Przewod\icz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji statych Rady Gminy Rybno - Pana Piotm Gurgielewicza.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, Ze kornisje stale na wsp6Lnym posiedzeriu

dnia 11 marca br. pozyt,'&rnie zaopiniowaly projekt uchwaly .

PrzewodniczAcy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Pytari nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamln4l dyskusig. Po odczytaniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu iawn1rm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
_ t5 -,,24 ,
-O - ,,przeciw"
- 0 - ,,wstrzymui4cych sig"
podjgla uchwalg irli xxl[/16 w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i
odDrowadzania 6ciek6w
Ucirwala stanowi zal4cznik do protokolu.

dr6e sfiri
F r"-oaoi.rq"y Rady poprosil o Przedstawienie opinii konrisji ptzez Przewodnicz4cego

wsp6liego posiedzenia Komisji statych Rady Gminy Rybno - Pana Piotra Gurgielewicza'

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowat Ze komisje stale na wsP6ln,'m Posiedzeniu

dnia 11 marca bl. Pozyt)'wnie zaopiniowaly projekt uchwaly Wskazal t6wliei, i2 podczas

posiedzenia komisji ustalono, aby po zakofczeniu inwestycji na ulicy Ogrodowej,

przeprowadziC konsultacie z mieszkarlcami tam mieszkajqcymi w sPrawie okreSlenia miejsca

ich zamieszkania.

Po czym PrzewodniczEcy Rady odczytal prciekt uchwaly, Po czym otworzyl dyskusie'

Pytari nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusje. Po odczytaniu Projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
- L5 - ,,24 ,
-O - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wstrzymujEcych eig"
podigla uchwalg Nr XXlAVl6 w splawie ustalenia przebiegu niekt6rych dr6g gminnych
Gminy Rybno
Uchwala stanowi zalqcznik do Protokohr.

6ci staw
przebudowa, remontem, utrzymaniem i ochron4 di68
Przewodricz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji przez Pfiewodricz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno - Pana Piotra Gurgielewicza'

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale na wsP6lnym Posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozytywnie zaoPiniowaly Projekt uchwaly.

Po czym Przewodnicz4cy Rady odczytal proiekt uchwaly, Po czym otworzyl dyskusjg.

Pytari nie vffriesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu Proiektu

uchwaty, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawn)'rn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glo6ami:
-72 -,,2a",
- 2 - ,,przeciw"
-1 - ,,wstrzymuilcych si!"



podi?la uchwale Nr XXI/9y'6 w sprawie wysokosci stawek oplat za zaigcie pasa
drogowego na cele niezwiqzane z budowl, przebudowl, remontem, utrzymaniem i
ochronl dr6g
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

d zmiany uchwaly w sgawie zatwierdzenia Planu Odnow.v Mieiscowosci Gr4dy
Ptzewofficz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji ptzez Przewodnicz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno - Pana Piotra Gulgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale na wsp6hym posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozltywnie zaopiniowaly projekt uchwaly.

Po cz)'rn PrzewodniczEcy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Pytai nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu plojektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15
Radnych, glosami:
- t5 -,,za ,
-O - ,,ptzeciw"
- 0 - ,,wstrzymui4cy.h sig"
podigla uchwalg Nr XXI/2O|L6 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu
Odnowy Miejscowo6ci Grldy
Uchwala stanowi zalacznik do protokofu.

n zmianv uchwal]r w sorawie zatwierdzenia Planu Odnowv MieiscowoSci Rybno
Przewodniczqcy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji przez Przewodnicz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji statych Rady Gminy Rybno - Pana Piotra Gurgielewicza.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, ie komisje stale na wsp6lnym posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozyg.wnie zaopiniowaly projekt uchwaly.

Po czym Przewodniczecy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusje.

Wiceprzewodniczacy Rady - Pan Dariusz Tara wnj6sl o sprostowaniu blgdnego zapisu w
tabeli ru 5. stanowi4cej zal4cznik do uchwaly. W kolumnie nr 6 widnieje zapis ,,warto6a w

ty S. zl', w irtrro by t,w arto6t w zL"

Pytarl nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po czy'm poddal pod glosowanie zgloszony

wniosel w sprawre sprostowania ttgdnego zapisu.

Rada Gminy w glosowaniu iawnJrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15
Radnych, glosami:
- tJ -,,24 ,
-O - ,,przeciw"
- 0 - ,,wskzymui4cych

Wniosek w sptawie sprostowania blgdu pisarskiego przyigla.

Nastepnie po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

10



Rada Gminy w glosowaniu iawn'.rn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:
- 75 - ,,2a",
-O - ,,prz*iw"
- 0 - ,,wstrzymuiAcych sig"
podiela uchwale Nr Xxlf27f16 w sptawie zniany uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu
Odnowy Mieiscowoici Rybno.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

8) zatwierdzenia Planu Odnowv Mieiscowos.i Cronowo
Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji przez Przewodnicz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji statch Rady Gminy Rybno - Pana Piotra Gutgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poiriformowal, 2e komisje stale na wsp6lnym posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozyt)'wnie zaopiniowaly prciekt uchwaly.

Po czym Przewodniczqcy Rady odczytal proiekt uchwaly, po czym otwozyl dyskusje.

Pytai nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu

uchwalp poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 15

Radnych, glosami:
- 75 - ,,2a",
- 0 - ,,przeaiw"
- 0 -,,wstrzymujQcych sie"
podi€la uchwalg Nr XXV24\6 w spftwie-zatwierdzenia Planu Odnowy Mieiscowo6ci
Gronowo
Uchwala stanowi zalecznik do protokolu.

9) zmiany uchwaly w sprawie powolania Rady Spolecznei Samodzielnego Publicznego
cminnego Zakladu Opieki Zdlowotnei w Rybnie
Pfiewod^iaz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji ptzez Przewodnicz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Cminy Rybno - Pana Piotra Gurgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale na wsp6lnym posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozyt'wnie zaopiniowaly prcjekt uchwaly.

Po czym Przewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otworzyl dyskusjg.

Glos zabrali:

W6jt - Pan Tomasz WggEynowski wskazal, iZ Wojewoda ma prawo desygnowai swojego

kandydata.

Radny - Pan Sylweste! Kasplowicz wyrazil swoje poparcie dla kandydatury Pana Roberta

Gontarza.

Raday - Parl Piotr Rydel ,,myqle, i,e Pani Plewka i Pan contarz sq wybihymi osobami.

Byloby milo aby zaprosif Pania Plewke i Jej podziekowad a Pan Gontarz zeby przedstawil

swoje stanowisko."

Radny - Pan Piotr Kamifski: ,,chcialbym aby te kandydature pziTt przez aklarnacjg>":
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Wiceprzewodricz4cy Rady - Pan Dariusz Tata zacytowal fragment Statutu Rady Spolecznq

SPG ZOZ w Rybnie dotyczecy wyboru nowego czlonka Rady Spolecznej.

Wiecej pytan nie u,ydesiono. Ptzewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie. Przewodniczqcy Rady - zwr6cil sig do Rady z

pytaniem, kto z obecnych na sali Radnych wyra2a splzeciw wob€c przyjgcia uchwaly. Rada

nie wyrazila sprzeciwu wobec czego

uchwale Nr )fiI2$l6 w eprawie-zuriany uchwa! w sprawie powolania Rady Spolecznei
Samodzielnego Publicznego Gminn€go Zakladu Opieki Zd.rowotnei w Rybnie
Rada Gminy Rybno podigla przez aklarnacig.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

10) pr4vigcia ,,Pioeramu profilakwki zdrowotnei w zakresie profilaktyki zakaZeri
wirusem brodawczaka ludzkieso HPV na lata 2m6-20m dla Gminv Rybno,,
Przewodnicz4cy Rady poprosil o plzedstawienie opinii komisji przez Przewodnicz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno , pana pioba Gurgielewicza.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale na wsp6lrryrn posiedzeniu

dnra 11 marca br. pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly.

Po czym Przewodniczecy Rady odczytal projekt uchwab', po czym otworzyl dyskusjg.

Glos zabralil

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tarawytazil pozy\wn4 opinie na temat przigcia
uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,bylem przeciwny temu projektowi na komisji". Wskazal
na brak danych statystycznych potwierdzaj4cych skutecznosd tej sz.zepionki olaz na
odpowiedzialnosa iakq Rada bierze na siebie podejmuj4c te uchwale.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara podkreslil, Ze glosuiqc pzeciwko uchwale
osoby, kt6re bede miaty moZliwosa ohz)'rnania szczepionki nie ohzymaj4 jej.

Radny - Pan Piotr Kami6ski wskazal na analizy i negat',wne opinie w zakresie skutecznosci
szczepion-ki. ,,JeieE chodzi o sprawe finansowania szczepionli, to program 500+ daje
mo2liwofi zakupu. Wolalb)'m te Srodki przeznaczyi na logopedig."

Radny - Pan Sylwestet Kasprcwicz pozyrywnie odni6sl sie do projektu uchwary.

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,jak wrygladajq badania kliniczne nad t4 szczepionka.
Tpeba zastanowii sie nad czyna4, co nie jest sprawdzone."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,szkoda, Ze ia komisje nie zostal zaptoszo y specjalista w tlim
zakresie. Kto jest wlascicielem f my, kt6ra tozprowad.za te szczepionki? Nie marry
pienigdzy na jedne lampe a mamy pieniedze na cos co nie jest sprawdzone.,,
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w6jt - Pan Tornasz Wggrzynowski: ,,obowiazui4 nas procedury Pzetargowe wigc firrna,

kt6ia dostarczy szczepionki wyloniona zostarue w Przetargu' Na pewno bedzie to

szczepionka dopuszczona do uiytku "

Radny - Parr Piot! Rydel: ,,czyli na dziS nie znamy dostawcy szczepionki?"

W6jt - Pan Tomasz Wgglzynowski: ,,nie ..."

Soltys wsi Gronowo: - Pan Mroslaw Mg2ykowski: ,,n:.oae zaprcSrny osoby- komPetenhre i
posiadaj4ce wiedzg w tym zakresie. Rada bierze odpowiedzialnosd na siebie "

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dadusz Tara: ,,Pan soltys z Glonowa m6wi tu o
odpowiedziatno6ci Rad, nigdy nie mam Pewnosci, ie ta czy inna szczePionla nie w,'wola

skutk6w ubocznych. Nie podejmui4c tej uchwaly blokujemy mozliwosa na skorzystanie z

niei."

Radny - Pan Pioti Kaminski: ,je2eli ktos ma potrzebe zaszczeP\enia sie, to moze pdjsc do

lekarza i poprosii o leceptg. Ta szczepionka Produkowana jest w Stanach, za6 jej dystrybalcjg

p.owadri pewna firrna, kt6ra Przedstawiona zostala w Pozytywnym swiede Podczas
wreczania stypendi6w. Mam swoja oPinie na ten temat. Nie przyloze do tego reki, bo jezeli

cos sie stanie"

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski: ,,chcialbym uslyszed r6wniei
pzeciwnik6w tej szczepionki, Zeby byla pewnosi co do iej wad i zalet."

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller: ,,Radny Kamiriski m6wi, Ze odbylo sie iakies
spotkanie w tej sprawie..."

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,kiedy byly wrqczane stypendia byl Pan, kt6ry Przedstawial w
bardzo pozyt'.wnym Swietle i po czeki m6wil, ze jest dystrybutorem "

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller: ,,czyli jakie6 spotkanie bylo..."

Radny - Parr Pioh Kamifski: ,,na hali sportowej..."

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Zbigniew Meller:,,czyli byla to sesjia, o kt6rej nie bylo
infolmacji."

Radny - Pan Czeslaw Medelski ,,Pan Radny Kamiriski m6wi, ze za Pieni4dze z 500+ mozna

zakupit szczepionle. To sQ pieniEdze na ilme cele."

Radny - Pan Bogdan Wantowski wskazal na kraje w kt6rych odstqPiono od stosowania tych
szczepionek.

Soltys wsi Gronowo- Pan Miroslaw Meiykowski: ,,jezeli sE osoby zainteresowane to Gmina
za posrednictwem GOPS, moglaby takiej osobie udzielit wsparcia finansowania na zakuP

szczePionki".

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki wskazal na wolrly wyb6r w kwestri
glosowania kddego Radnego.
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Radny - Pan Piotr Rydel ,,o iakiej sumie Pieniedzy m6wimy? Czy Srodki sa jui
zabezpieczo e?"
W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,na iaz ie Przimuiemy Program Na razie nie ma

zadnych ruch6w finansowych'.

Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,Panie W6jcie ale zabezpieczona jest kwota 60ty6. na ten cel.

Panie Mecenasie prosilbym aby to glosowanie odbylo si9 imiennie."

Radca Prawny - Pan Zbigniew Drzystek ,,co do trybu glosowania imienneSo, nie d|a
uregulowanego w Statucie. Nie moZemy prueprowadzie takiego glosowania. Podnoszona
jest tu r6wniei kwestia odpowiedzialnosci Gminy, Nie ma takiei odPowiedzialnoki w sensie

c'.lvilnoprawnym. Zakupu szczepionek bgdzie dokonywal Zaklad OPieki Zdrowohej, to

tam bedzie scedowana ta odpowiedzialnosi ".

Soltys wsi Cronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowskl ,,osrodek zdrowia Podlega Gminie."
Wigcej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamln4l dyskusjg. Po odczytaniu

projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawn),m na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 15

Radnych, glosami:
-72 -,,2a",
- 3 - ,,przeaiw"
- 0 -,,wstrzt'muilcych sie"
podigla uchwalg Nr XXI24A6 w egawieBrzyjgcia ,,Programu profilaktyki zdrowotnei w
zakresie profilaktyki zakazei wirusem brodawczaka ludzkiego HPV na lata 201G2020 dla
Gminy Rybno"
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

111przyiecia programu opieki nad zwierzftami bezdomnJrmi oraz zapobieqania
bezdomnosci zwierz4t na terenie Gminy Rybno w 2016 roku
Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji ptzez PrzewodniczEcego

wsp6lnego posiedzenia Komisii stalych Rady Gminy Rybno - Pana Piotra Gurgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, 2e komisje stale na wsp6lnym posiedzeniu

dnia 11 marca br. pozyt,'wnie zaopiniowaly projekt uchwaly.

Po czym Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otwoEyl dyskuste.

Pytari nie wniesiono. Przewodniczqcy Rady zamln4l dyskusjg. Po odcz,'taniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnyc! glosami;
- 75 - ,,2a",
-O - ,,ptzeciw"
- 0 -,,wsfrzymuiAcych sie"
podjgla uchwalg Nr XXW5.76 w sptawi,e_pvyjgcia programu opieki nad zwiesftami
bezdomnyfii oraz zapobiegania bezdomno6ci zwierz4t na terenie Gminy Rybno w 2015
roku.
Uchwala stanowi zalacznik do Drotokolu.
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oraz oddzial6w przv szkolach oodstawowvch na drugim etapie postgDow;nia
otaz

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opini komisji ptzez przewodticz4cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji statych Rady Gminy Rybno - pana pioha Gurgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal Ze komisje stale na wsp6lnym posiedzeniu

drtia 11 marca br. pozytyvrnie zaopiniowaly projekt uchwaly.

Po czyn Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaty, po czym otworzyl dyskusjg.

Pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu

uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 15
RadnyclL glosami:
-75 -,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 - ,,wetrzymul4cych sig"
podigla uchwalg Nr XXl,f26f76 w sprawie_zmiany uchwaly w sprawie okre6lenia krJrteri6w
naboru do publicznego pizedszkola onz o ddzial6w ptzy szkolach podstawowych na
drugim etapie poslgpowania rekrutacyjnego oraz dokument6w nieibgdnych do
potwierdzania fych kryteri6w
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

rrzewoqnrcz4cy l(aoy popfoslt o przedstawienie opinii komisji przez ptzewodnjaz}cego

wsp6lnego posiedzenia Komisji stalych Rady Gminy Rybno - pana piotra Gulgielewicza.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, Ze komisje stale na wsp6lnym posie&eniu

dnia 11 marca br. pozlt'$/nie zaopiniowaly projekt uchwaty.

Po czym Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly, po czym otwolzl dyskusje.

Glos zabrali:
Radny - Pan Czeslaw Mederski wskazal, i2 jego zdaniem wysoko6f proponowanego
potrecenia iest bezzasadna.

WiceprzewodniczAcy Rady - Pan Dadusz Tara podkreslil, ii dieta stanowi dla ladnych
rekompensate i jej podjgcie w proponowanym ksztalcie jest bezzasadne.

Radny - Pan Piotr Rydel,,uwaZam, Ze nie powiruro byi Zadnych potr4ce4 pomewaz
jeste6my ludzmi powaZnymi."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz: ,,Pan Rydel m6wi, Ze jeste6my powazni a, co pan zrobil
w hakcie komisji,? Nie pytajqc Przewodnic z4cego o zdarie wyszedlpan."

Radny - Pan Piotr Rydet ,,zapomnial Pan Kasprowicz, co W6jt powiedzia\ Le p[tzez nas rue
bgdzie karetki pogotowia, czy drogi wojew6dzkiej. Nie iqdajcie od nas czegod wbrew
Drawu.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przedstawienie opinii komisji przez ptzewodnj.z}cego
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Rady - Pan Piotr Kamirlski: ,,kolego Kasprowicz pan wie doskonale co sie stalo, Ze pan
Rydel wyszedl i nie ma to nic wsp6lnego z tq uchwala.,,

Rady - Pan Sylwester Kasprowicz: ,,nie odiioslem wraZerda, ie ktos zostal pokrzl,wdzony.
Panowie Rydel i Granica wyszli z komisji nie zwalniai4c sie u pEewodnlcz4cegoKomisji.
Jacy tu sq powaZni ludzie?"

Radny - Pan Grzegolz Rozentalski: ,,uwaZam, ze jestesmy r6wno traktowani, nie moZemy
sie obraLa€"

Radny - P€n Piotr Gurgielewicz: ,,posiedzenie komisji opufcil nie tylko panowie Rydel i
Granica ale teZ Reszka, po burzliwej dyskusji z Wdjtem. powinnifmy sie wspieraC.,

Mieszkaniec wsi Rybno - Pan Roman Jaroszewski: ,,Panie Kasprowicz zarztJca panbtak
szacurku irmym. Jaki Pan ma szacunek, wszyscy wstaja podczas wypowiedzi a pan siedzi.
Nie mam Pan 2adnej etyki. Na zebrarria wiejskie pan tez nie przychodzi.,,

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz | ,,nie uczeshdczylem w zebraniu bo bylem chory.,,

Radny - Pan Jan Fafirlski: ,,my6le, Ze ktos kto ma powazny pow6d, to nie bierze udzialu w
komisji."

Wiceprzewodrfcz4cy Rady - Pan Dariusz Tara wskazal na podstawy przyznawania diet.

Radny - pan Bogdan Wantowski: ,,prosze o sprawdzenie, kto najwiecej opuszcza komisii i
sesji."

Radna - Pani Agnieszka Wysocka: ,,to ja najmniej biorg udziat w komisji i sesjach. Nie jestem
tu za pieni4dze. Dla rfirie nie ma znaczmia, czy otrzymam 50% czy tei ruriej. Nie moZna tez
krytykowai tych,, kt6tzy propo nj47.,4"

Soltys wsi Glonowo - Pan Miroslaw Mqzykowski: ,,Ten Pan mial prawo zadaa panu pytanie,
bo jest Pana wyborcq, Ile w talim razie naleialoby zabta1 |yrr., kt6rzy nie anga2uja sie w
pracg na rzecz spoleczno6ci?"

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz: ,,w mojej w)?owiedzi nie mialem na myfli, 2e radny
solecki nie ma prawa zadae py|afi4 tylko, ie nie mam pmwa mni e obtalae,, .

Sekretarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,moge chyba podsurowad pmca kazdego z radnych.,,

Przewodnicz4cy Rady - Pan Atrdrzej Kornacki: ,,prace radnego i soltysa oceniq wyborcy.,,

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara; ,,pmca radnego w tercnie jest bardzo wa2na,
ale gl6wnym zadaniem twozenie prawa lokalnego".

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,uwazam te dyskusjg zabezzasadn4" ,

Radny - Pan Piotr Kamiiski: ,,od 1 Fudnia nie musialbym chodzid w og6le, ale jestem tu dla
wyborc6w."
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Wifej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamknqt dyskusjg. po odczytarfu

proiektu uchwaly, poddal go pod glosowarrie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnlrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych rd obecnosci 15
Radnych, glosamil
-7 -,,2a",
- 7 - .ptzeciw"
- 1 -,,wshzymujlcych sie"
nie podjgla uchwaly w sprawie zmiany uchwat/ w sprawie zasad przjrznawania i
wysokosci diet ladnych.
O godz. 14:10 do godz. 14t20 Przewodricz4cy Rady - Pan A^drzej Kor]|lacki zarz,4dzll

przerwe w obradach Rady. Po przerwie Rada przysqpila do kolejnego punktu porzadku

seslL

Ad.ll.Wolne wnioski i zapltania.
Glos zabrali:
Radny ' Pan Bogdan Wantowski: ,,co z logopedi4? Mamy polowg marca..."

SekJetarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,logopedig l4czymy z programami. Nie mamy jeszcze
realizacji wniosku".

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Meiykowski : ,,soltysi nie otrzyma[ sprawozdai z
dzialalno6ci GOPS i SPG ZOZ oraz wszystkich uchwal. Jeieli chodzi o oczyszczalnie
przydomowe w Gralewie-Staqi, ciekawy pomysl. Czy Pan W6jt ma jak46 wi4e o.zy,z.zaki
przydomowych, bo np. Gronowo, Kopaniarze , Wery, Rapaty nigdy nie bgda miaty
podlaczonej kanalizacji. Wiec moie naleialoby to tozwi4za( w kontek6cie calej Gminy a nie
tylko jednej miejscowo6ci."

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja6nil kwestig zawiadamiania i dostarczania
projekt6w uchwal soltysom.

W6jt - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,je2eli chodzi o oczyszczalnie w Gralewie-Stacji to
finansowana jest plzez Agencjg Nieruchomosci Roliych w wysokosci 120 ty6. Dokladamy
symboJiczne pieniqdze. Wykonawstwo kanalizacji odb)'wa sig etapami."

Radny - Pan Pioh Rydel: ,droga do budynlu po dawnej szkole w Naguszewie, wla5ciciel
zabezpieczyl swoj4 wlasnosi za pomocq pali. Zrobil to na granicy swojej dzialki i przez to
uhudniony jest doiazd. NaleZaloby zajAa sie tq kwestiq.
Prosze o vr'yjaJnienie na pismie dlaczego nie otrzymalem, jako przewodniczacy komisji
doraznej pisma ze Starostwa Powiatowego w Dzialdowie.
Mingly 3 miesi4ce od zlo2enia pisma o udostgpnienie dokument6w w sprawie dlogi na
Lesiaku.
Infrastruktura, kt6ra powstala kilka lat temu w Rumianie zostala naaniesiona"

W6jt - Pan Tomasz Wggpynowski: ,droga dojazdowa - zostanie wytyczony ten pas, jest jui
powolany zesp61. Co do 2 i 3 pytania odpowiem na pismie."
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Radny - Pan Piotr Kamifski: ,,18 grudnia pan plzewodniczecy zobowi4zal sie, ie zostanie
wyslane pismo do nadzoru w sprawie wplywu radlych na wprowadzanie poprawek do
projekt6w uchwal. Czy pismo zostalo wyslane?
Je2eli chodzi o nateZenie ruchu na tej drodze wojew6dzkiej, to w zeszlym roku mielismy to
szczeicie, ie byli Panowie z Zaft4d Dr6g, bo chcielismy przeiscie dla pieszych w naszej
miejscowo6ci. Stwierdzono , Ze przy tak niklym ruchu tego przej6cia nie bgdzie. pan m6wi,
2tys. albo rozmawiamy o dw6ch r6Znych instytucjach? Bo pan m6w.i, Ze 2 tys. na dobe a tu
m6wiE, ie sie nie kalkuluje i tego plzejscia nie bedzie."

Sekletarz - Pani Jolanta Jendrycka: ,,he6a pisma, kt6!a zostala wyslan a do lJtzgdu wraz z
odpowiedzi4, kt6rq otrzymaliSmy w piEtek dostarczona zostarfe radnym.,,
Nastepnie Sekretarz odczytala pismo Wojewody w przedmiotowej sprawie.,,

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,rozmawiali5my o utworzeniu Szkoly Mlzyczne| wiele dzieci
chcialoby zapisad si9 do ogniska".

W6jt - Pan Tomasz Wegrzynowski: ,,nie ohzymalismy jeszcze odpowiedzi z Ministerstwa w
sprawie Szkoly. My6le, ie bedzie to pozytywna opinia, dlatego uchwala byla wprowadzona.
Co do ogniska muzycznego nie potmfie w tej kwestii nic na tg chwile powiedzief. Zapoznam
sie z tematem i udzielq odpowiedzi."

Radny - Pan Piotr Gurgiele.r'y'rcz ,,czy zeszly projekty na wode i kanalizacje.,,

W6jt - Pan Tomasz Weszynowski: ,,nie zeszly proiekty na wodg i kanalizacjg.,,

Sekretarz - Pani Jolanta Jendlycka wyja6nila sprawy realizacji 6rodk6w z funduszu
soleckiego.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata: ,,proiba aby przy zakupie kaZdego sprzgh,
warunki jego zakupu rozszerzy( o jako64."

Radny - Par Piotr Kamiriski: ,,je'eIi clrlod.zi o t4 wyka szarkg, to mamy sw6j sprzet, tylko
Zeby zalupia paliwo musi to byC jakos dobrze ujete."

W6jt - Pan Tomasz Wggrzl'nowski zaprosil do wziecia udzialu, dni a 22 marca o godz.'18:00
W spotkaniu dotyczacym opracowania Strategii Gminy."

WiCcej pytaii i w ioslxiT| nie Toniesioflo.

Ad.12.Zamknigcie oblad.
O godz.74:50 Pruewodnicz4cy Rady Pan Andrzej Komacki - wobec wyczerpania dziennego

porz4dku obrad - zarr*n4l obrady XXI se$i zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoriczono.

Prctokolowala

!NSPEKTOR
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